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& You ses the other three defendants at the sams time?

A I don't think when I first saw the others that
Charlie Davis wes with thenm.

Q Vhere were they kept in the Broward County Jjail?

A Some on the third flioor and some on the fourth floor.
There is two separate Ffloors there, I den'f know whether they
call them third or fourth or not.
| Q@ Were you around Browsrd County Jeil the whole wesk
following the arrest of the four defendants? A ©Not the whole
week; off and on,

Q@ Were you there off znd on for the whole week?

A Yes, eip,

Q@ At any time dig you, or did any one in your presence
ever strike any of the defendants with their fist or with any
dbjeet, a pistol or black Jeck? A Wo, sir.

@ Any one tie a rope around any of the defendants' necks
and thfeaten to string them up if they didn't confess? A No,sir,

& Were you at the Jail Baturday night, lay 20, and Sunday
morning May 21st? A  Yes, sir.

| Q@ You recall when the four defendants were questioned?
Yes, sir |
Where did the questioning take place?
On the fourth floor of the Jail.
Were they the only ones questioned“that-night?
No, sir,
About how many would you say were guestioned that night?

I would say ten to twelve.

O O oo oo

In other words, in additfon to these fouf boys there
were six or eight -- A Other than théée boys.
Q Other than these foury A Yes, sir,
Q@ Saturday night, Mey 20 and Sunday morning, lay 21,
how long were you there st the Jail?r A I left the jail zbout
six o'clock in the afterncon and was away about two hours, I think,

and then I was there wuntil about probably 1.30;, and was away

probably 50 minutes or sn hour; and then I made another trip
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to Pompano that same night sround 2.30 or 4 otclock.

& In other words, you éame there around nine o’clock
in the evening? A I would say sround eight.

& BStayed there until about 1,30t A Probably 2 otclock.
And left for sbout an hour? A Fifty minutes or an hour,
Then came back? A Then came back. _
You left again around four? A Avound 3.30 or four.
How long were you gone that trip?y

I guess about fifty mingtes.

e o a o

And when Fou came back did you stay the bslance of the
morning? A Yes, sir.

Q During that time dig you, or did any one in your presence,
Captain Williams, Sherirf Clark, Deputy Goodrich, Mr, Marshall, or
any one else strike any of these defendants with their fist or
with any other objeet, or did they threaten to shoot them, thresten
to kill them? A No, gir, |

Q Did they promise them anything? A No, sir.

Q@ Now you say that about ten or twelve were guestioned
that night? A Yes, sir:

€ Explain to the Jury sbout how long a period of time
of gquestioning of each one of these individuals would take?

A Oh, from ten to fifteen, or may be twenty minutes,

Q During the time they were questioned ten or fifteen
or twenty minutes, did you, or any one in your presence use any
force or coercion by threats made agsinst them? A No, sir,

Q@ After you questioned one of them for fifteen or twenty
minutes, what would be done with them? A He would be taken
back te his csll,

& Who in every instanee'brought these defendants apd the
Oother six or eight to this room, and who returned them?

A Mr. Marshall, the Jailer, | )

Q@ Were you pfesent When.Mr. Meire and Mr. Coleman, the
court reporter, and others, took the confessions of these four _

defendants? 4 Yeg, sir.
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Q About what time was that? A I Judge around 6 or 6.30
Or seven o'clock.

€ In the morning? A In the morning, yes, sir,

Q Did you have an opportunity to closely inspect sll
the defendants at that timet A I aiq4.

Q You see any fresh marks or bruises or scars on their
body, or any blood on their body or clothing? A” No, sir.

9 What was their sppesrance? 4 Good shape.

4] Who.else was present there with You that you can
recall in the room where the defendants and others were being
examined that night? A Ne ang Sheriff Glark, Hr. Mershall,
Captialn Williaums, Mr. Goodrich was theps part of the time.

% How long 2 time woula elapse after you would examine
& perticular indivigusl until you might question him again?

4 Probably long enough to guestion ten or twelve,

€ And about how long woulgd you say that was? A T would
say probably ten, fifteen opr twenty minutes for each one, gng
probably be five minutes before we would get him back

2@ In other words, after the questloning you mean it
would take five minutes to take one back to the c¢ell ang bring
anothert A Yes, sir.

Q@ Did you ever teke a little rest during the night?

A Yes, sir,

4 About how long a rest?. & I would say an hour and a half
Or may be two hours. We had lunch ang coffee, |

Q@ Now during that hour andg & hslf or two hours did you
Question, or attempt to duestion the defendants, or any of the
others you questioned that nighty & No, sir.

9 About what time of evening did you start duestioning any
of these negroes?® A Well, you mean in the aefternoont

€ TAny time Jou started? A Well,. we questioned some of

them in the afternoon, I guess 1t started around 3 or 3.30.
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@ And did that keep up through the afterncon, or 4id it
stop and stert sgain later at night? A TUntil about 5.30 or

8 o'clock,

@& Then when did it start in again? A I got basck there
about elght o'clock or msy be 8.30 Ssturday night.

€& And then there was a period of an hour and & hslf or two
hours when you were eating, that no onse guestioned any ons?

A Thatts right, _

Q Mr. Helton, while you were there 3id you have a chance
to observe about how many hours sleep during the night these
defendaﬁts had en opportunity to gety A Well, I don't Xnow
as 1 could say about how many hours they had, but they had an
opportunity te sleep at different times, to rest.

CROSS EXAMINATION

BY ¥R, CATTS:

€& On this particular Saturday afterncon, befcre the
alleged confessions were obtained on Sunday morning, which I
believe you 81l say was around 8.30 on Sunday morning, I under-
stand you say about 3.30 P.M. on Saturday afternoon you began
questlening the several prisoners whao were in jail at that timet

A Yes, sir,I came there about 3 or 3.30 that afternoon.

& DNow at the time you came fhere were they already ques-
tioninglthem when you got there? A I wouldn't say Whether they
wag or not, I don't remember.

@ Where was this gquestioning going on?

A On the fourth floor of the jail.

Q@ Dié you goc on up to that room after you got to the
jéil? A Yes, sir.

| Q And you know sbout %hat time?

A I think it was around that time.

Q@ At the time you got there no quegtioning hsd begun
80 far as you know, but you Xknow it was goihg on shortly after
you got there? A Well, I don't know aswwe questioned any of
these four negroeﬁ.

Q@ You were guestioning some prisoners in the jail

239




Trom that time on? A Not from that time on.

Q@ Well you started at that time? A Yes, eir.

& And you say you questioned them until sbout six
ofclock? A  5.30 or 6.

@ From 3 to 3.30 to 5.30 or 8; that's right is it?

A Yes. .

Q@ And then you left and ceme back sbout 8 or 8,307

A 8.30 or 9,

9 And what 314 you Go when you first came back thieg
time? A You mean when I left that time?

& When you got back to the jail sbout 8.30, All right,
 where did you.go? A I went up to the fourth flcor,

§ Who did you find up there that time, what officers?

A Sheriff Clerk, Mr. Marshell, Mr. Williems; I think
that was all,

@ What were they doing when you got back thers that
night at 8.3C or 97 A I think they were guestioning some of the
prisoners we had there in the jsil at that time.

@ And then you say you stayed there untilrl,SO, one or
1.30, and left, snd came back about 3.30 or 4% A WNo. I was
gone gbout fifty minutes, or popbably an hour.

@ When 4id you leave? A One or 1.30.

@ 1.30 A.M, on Sunday moerning? A Yes, sir.

€@ Then you left and were gone about how long?

& You mean at that time? |

Q@ Yes. A I was gone Fifty minutes, or probably
an hour.

Q Then you must have come back around 2.350 at that
time? A Something like that.

' @ Where did you go when you ceme back this time?

A I went up to the fourth flcor.

Q Who was there at that time? A The same ones.

Q M¥r. Goodrich there at that time? A Wr, Goodrich

went with me, made the Ttrip and came back with me.
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@ Then how long did you stay there after you got back?

A We left there sround 3 or probably 3.30, some time
elong there and made another ﬁrip to Pompanc.

2 How long did you stay at Pompano that time?

A i stayed fifty minutes.

Q& Got back somewhere around 4.307 A Yes, sir, somewhere
along there. |

Q@ And did you stay thére until the alleged confessicns
were taken? 4 Yes, sir.

Q@ Now from the time that you were there at 8,30 or @
in the evening tc 1 or 1.50, you were there during 21l that time
the questioning was going on? A From about 8.30 te 9 -

Q To about 1.30 the next morning you were there that
time? A Yes, sir.

' Q@ On how many occzsions during that time did you see
elther of these boys being questionsd? 4 Well I don't think
more than one time, |

Q@ You think you saw all of them up there at least one
time? A Yes; sir. |

Q Did you see eny of them up there more than ons time?

A I wouldn't say whether I did or not, I can't remember.

Q@ Did you see any of the other witnessesg, any of the
other persons you had in jail? A How is that?

@ ©Of the other six or elght persons that you said you
were questioning in Jail that night during this pericd of 8,30
to 1.30, did you see any of these persons up there more than one
time Guring that period of time? A I don't think I aid.

Q@ VWhich ones were they, or-who were the other six or eight
persons thatryou seid you saw down there that night that were
gquestioned? A Four of these witnesses we have up here.

Q Four of these witnesses outside here? A Yes, sir,

Q You questioned them back snd forth on thet Saturday night?~

AR Can you name those four for me? A James Little, Frank

b

- Menuel, end the gmall one there, the small little nigger, cell him

Geech, I don't remember what his name 1s, 2nd Willie Hendergon
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& Who were the other two ar three or four they
questioned that night? A I ion"t know as I could tell you
their names, except one was from Pompano; he is not = witness here.

& He ie not here now? A No, sj.re

Q@ You know anybody else that you know the names of7y

A There was some that I don't know their names,

& Let me ask you thicg question: dJdid you guestion
anybody from the time that'you came back off the first trip
to Pompano which you sald you made, when you sa&y you left sbout
ene or 1.30, and got back around £2.30, did you question from
that time on anybody but these four boys?t A I don't think we
duestioned but one or twe of them in thsat time.

Q@ You think you did dJuestion ons or two of these boys?

1 mean from the tims You got back at 2.36,. A I know what you

mean, I think we guestionesd one or two of them during that
time. & You are sure you didn't question all four?

A I am pretty sure.

Q Which one of them did you duestion? A I think I
questioned Ghérlie Davis end Jack Williamson.

@ You didn't cuestion Walter Woodward during that time?

A I don't think from the time I left on the firet trip
until the next time, I donit think we questioned Walter. You
said from then until Wé left. on the next trip?

Q@ No, I asked you from then to daylightt A Yeg, sir
we duestioned from then to daylight all four of them,

€@ Did you question anybody else except these boys during
that time, from the time you ecame back from the first trip to
daylight, anybody but these four boys? A I don't think after
the time I went to Pompano.

2 Besides thesge boys, they are the only ones you did
question? A After that trip. )

Q Were you continually questlioning thesge boys all the
time that you were there, except you don't know what heappened

while you were gone? A No.
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a From 1.30 on until the slleged confessions, were you
continually guestioning these béys, and the one boy you brought
back from Pompano, until the alleged confessions were made?

A .No, T made another trip to Pompano,

& Well éll the time you were there were these boys

Questioned during thet period of timet? A Except the_one I

went tc Pompsne to get,
@ Had you been Guestibning Walter Woodwsnd any time
between 1.30 zna £2.30, uAtid this time you were gone?

A Yes, sir.,

Q Now then that takes care of the time from 1.30 until
£.30, except the time that you Wasn’ﬁ there. A I don't know
what happened then.

Q But the time between 1 « 30 ané 2.30 when you got back,
until daylight, until sbout six o'clock, you questionesd these
boys? A WMo, I made another Trip to Pompanc after that,

Q Excluding that time, you were there all the tlme,
you were there during the time: you duestioned these boys?

| A We questiocned the one I brought from Pompano.

Q FromiS.SO until about 1.30, I say you guesgtioned
all of these boys st least once? A I think we did.

& You guestionegd fi#e,'these four and the boy you
brought from Pompane, meking six, during the period from 8.30
until one? A We had lunch about twelve,

9 You hed lunch between ﬁwelve and the time you left?

A Yes, sir.

Q‘ You took kind of g rest during that time? A Yes, sir.

2 fThen the questioning was going on between 8.30 and 9
until around twelve, nidnight, when you had lunch? A Yes, sir.

Q@ And the lunch lasted until you went to Pompano?

A Yes, sir, ’

8 -And 2ll during the time now that you have relstea
that you were there from 3.30 or 9, when you got there - juét

call that 8.45 for short, say about 8.45 %o about twelve, you
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were dquestioning these prisoners, and some others? A Yes, sir.

@ That's correct, is it? A Yes, sir, -

Q Now from the time you got back at 2.20 or 2.30, call 14
2.25, until you went back to Pompano, which was around 3 or 3.30,
excluding the time you were out both times, from the time you got
back around 4.30 until the alleged confeegsions were made - I an
talking about the time you left the first time and the boy being
brought back-from Pompano - they wers guestioning during 211 that
time that you were there present? A Yes, sir, that's when they
were making the confessiong.

Q@ They were making the confessions around 6.30, but they
were the boys that you had in there, these four boys, and the one
from Pompane, during that period of time, were they nott A _Yéss

9  Would you say Jack Williamson was not brought up in that
room and questioned that Szturday afternoon; you say some of these
boys were, you don't know just wﬁo; you said you didn't think
these boys? A I didn't say I didn't think any of these boys,

I £8i1d I didn't remember.

Q You wouldn't say he wasn't up there? A HNo _

4 Would ydu say Walter Woodward wasn't up there that sfter-
noon? A He probably was.

Q@ You think he was up there that Ssturday aftsrnoon?

A I wouldn't say.

Q@ Would you gay Izell Chambers wasn't .up theret

A I couldn't say.,

€ But you think probsbly Jack Willismson and Walter Woodward
were up there Saturdasy afternoon? 4 I think they Were.\

Q@ Were you gone that night éhen Mr, Maire first came over
there; did he get there while you were gone out, after you hed come
back ~ what do you know about Hr. Mzire being there the first time?

A& I was there when he came there.

8  About what time was that? A That was around 11 olclock,
@ Eleven otcloek? A Yes,'sir,
Q

Who were you all questioning when he came over - the
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State's attorney is the cne you are talking zbout?
@ Yes, I know. I think it was Walter Woodward,
€ Could you be mlstekey about that? A Sure.
Q Could it have been around two otclock that ir.Maire
came over there? A It couldlhave been.
Q@ You don't know whether 1t was before the rest period
or after? A I beiieve 1t wes before, but I wouldn't be positive,
& You think it was before. Tell the Court gnd Jury
what you did during the'rest period? A We had lunch and coffee,
sat down and telked. |
Q@ Who 2ll was present — was the lunch being served to
¥ou in there in the same place where you were doing the question-
ing? A Yes, gir. .
' Q@ Who 211 was present while you had lunch? A The
Sheriff, Mr, Marshall, Ur, Williems, 2nd a Mr, Neal, I think it was.
Q Who is Mr, Neal? A That is the gentleman that wwas
up there with us.
9 Is he one of the officers of the County? A No.
€& You, the Sherifrf, Me, Hershall, Hr. Willismeg snd
lir. Neal., Was Mr. Goodrich there} A I don't think Nr, Goodrich
wag there. g Was.Bob Clark there? A Tt seems like he come in
there. I wouldn't say pesitively.
Q lr. Maire wasn't there at that time? A I don't
think he was there when we had lunch. |
Q@ Ceptain Williams was there, I belisve you saidp
A Yes, sir,
Q@ During the time that you were restiﬁg and having your
lunch, the boyg were taken back downstairs to their cell?
A Yes, gir.
€ How meny times during the whole night, Mr. Helton,
would you say Walter Woodward was brought .up in that room and
questioned by any of you? A Well, I wouldn'!t say because they
probably brought him uplthere while I was away.

?  That you know of, of your own knowledge?
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A Probably twice.
@ You don't think he ﬁas duestioned but twice that night while
yoeu were there? A Not until he broke snd wanted to tell i,
What time wes that; A It was early in the morning.
It was just before'daylight? A Just before.
Whaet do you mean "when he bfoﬁe“?'
When he started to tell it,

Tell just what happened to him when he broke?t

8 ko o o

He Just told us he wanted to tell 1%, get it off his
system, he wanted to tell 1it.
How long had he been questioned at that time?
Not very ilong.
Well about how long? A I wouls say fifteen or twenty
minutes. Q@ That's ag long as you questioned any of them?
A I think 1% was.
Q@ Had you been there continually during all that fifteen
or twenty minutes? A You mean that he wag cuestioned?
' Q@  When YOu say he broke, Had you been there the fifteen
or twenty minutes immediately preceding the time that you said he
broke, or hada you been in and out orf the room? A I think that
the first time that he wented to talk was when T went to Pompano
the last time.
Q@ I am talking sbout this time when you said he broke.
Had you been there and gee everytnlng that happened for the
flfteen or twenty minutes that you sald he was there, had you
sat there in the room a1l the time? A Yes, sir.
& Who hsd besn doing the questioning? A Captain Williams.
9 And who else} A iyself. Q And who else? A The Bherifr.
@ And who else? A I think that was all,
9 You were all questioning him then, éll asking him ques-
‘tions during that period of twenty minutes? A I think so.
@ You had no regular procedure in asking him duestions,

Just any one that felt like 1t? A Yes, sir

@ And you asked questions until you got tired, snd others
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Took it upy I want the Jury to get the picture-of what happened
there that night. Tell them how the questioning went on,
A Probebly I woulg think of sorething to ask, and then
the other men would ask him/
% One right after the other asg you thought of it each of
you woula 2sk him questions? A Yes, gir.
& You sure he wasn't'struck at that time? A No, sir,
) Anybody down there ever accuse him of lying while you
were theret A Nc; sir,
Q You never heard Captain Williems accuse him of lying?
A Né, glr, 7
Q@ You ever acouse him of 1&ing? A No, sir,
Q@ Did you ever catch him in o lie? A T had no right to
cateh him in g lie,
& You were thers when lMr. Maire wag there the first time?
& Yes, sgir, _ _
€ How long dig Mr. ¥zire stay there that first time?
A I guess he stayed there probably half an hour, or may be
an hour. I woulan't say how long,
& If 1t heppens that Mr., Meire came there around 2 op 2.30,
he got there in the time you think you had gone to Pompano, don't it?
A If that's the way it turned ous.
Q‘ Sti1l you were there when Mr, Maire ceme, weren't you?
You are hot real definite about the particular hour you have given.
You didnt't look at Your watch to determine Just what the hour was?
A T look st oy watch at d@ifferent times,
9 Don't you know DOW you got back there st 8.30 or 9,
and didn't you lqok ét your wetch then? 'A No, I judge from the
time I left home, | | |
& And you were there all the time that Mr., Maire was there,
you were there when he got there the first time, ana you were thers

when he left the first time? A Yes, sir. T wouldn't say I was

there when he left, but T was there when he got ther

% You %
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€ How many tlmes would you say you took ~ not you
but Mr. Mershaell, or anybody, brought Jeck Williamson up to
that room that night? A I couldn't say.

Q From & o'clock until one ofclock? A I couldn't say
Just how many times.

Q@ I believe you have testified that each of them were
brought up there at leset ohce during that time? A& Yes, sir.

@ Can you testify to this jury he wasn'st brought up there
more than one time? A No.

d As & matter of fact, you wouldn't tell the Jury now
under oath, from your memory of that occaslon, how many different
times any one o7 these boys were brcught in there, would you?

A HNo. @ You know they were brought up up there st least onne?
A Yes, sir. & And how many more times than once you don't
know of your own knowledge? A4 No,

4 You do know the‘majority of the time in the morning
from 2,30 on, that you were at the Jell, you were guestioning these
four boys and the boy you brought back from Pompano? A Yes.

Q Were you there when MNr, Maife talked to Walter Woodward
The first time he came over there? A Yes, sir,

Q@ Take his confession down in wrliting ? A Yes,

Q@ What did he do with it? A I don't Xnow.

& What did he say about it? A I don't remember what he said

about i%. :
Q  You don't remember what Mr. Hsire sald about it?

A T don't remember what he said sbout i1t.

& If he made 2 confesgsicn why did you all keep on ques-—
tioning him sbout it. As & matter of fect, what he s2id that time
wesn't what you wanted him %o say, was 1it?

A It wasn't what he said the last time.

2@ It wasn't what you wanted him %o say, was 1t?%

We didn't think it was all correct.

You didn’'t think it was corrsct? A No, sir.

o O P

What part of i1t 4id you think wesn't correct? Would
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you say whsat he told you there at that time was freely and
voluntarily madet 4 Yes, sir,

) Freely end voluntarily made? A Yes, sirp.

& What he freely ang voluntafily told you in the way
of a confession st tﬁat Time, it wasn't what you wanted?

A It dldn't make up like it shoulga,

@ What matter didn't make ur? A There was some
Things he told that couldn’t-possibly be true,

Q@ Did you investigate it to 8ee T A If it coula be

done, we had it Investigated,

Q@ What d4id My, Meire say about it at thzot time; did
You hear Mr, Maire say at this time Ytesp this peper up, thet
isn't what 1 went, when you get something worth while esil meh,
or words to that effecty A Something similar to that.,

Q@ Thet d1d happen that night? a Yes, sir,

& Thet was in The presence of Walter Woolwaray

A Yes, sir,

Q That's the time you think was about eleven o'ecloek at
night?s ATl dién't say Just what timerit_was.

Q@ You think it was before you atet? A I believe it wasg,
I wouldn't be Positive what time.

@ Would you say it was before or after you came beck
from Pompano the first time? A T think it wag before I went to

Pompano the first time,

time?r A Yes, éir.

' 9 Did you see any of these four boys here, the petitioners, .
that night any place other than in éhe room ﬁhere you were questioning
them? A No, sir, |

& Then so for &8 you know of your own knowledge Tthey didntt
get any sleep; 17t they sey they dian't get any sleep, they digntt
get any sleep so far as you know? A They were taken out of the room.

Q@ They didntt sleep when‘you wers questioning them? A No,

Q@ You don’t knoyw vhat happened the rest or the night
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when they @eren't in there where you were? A4 No.

Q@ I belisve you testified on direct examination that
you were around the Jjail quite frequently thet week? A Yes, sir.

Q@ That's Browsrd County jail? A Yes, sir.

Q How many times would you Say you were deown there that
evening? A Four or fivs different times.

& In the dey or night? A losily id the day time.

Q2 On any of these four or five occcasions that you
were down there during the week, 4id you see eilther of these
defendents? A I saw Jack Willismson.

@& Was he the only one you saw the whole of that week?

A I believe I saw Chariie Davis, but I don't know that
I saw any of the rest during that week.

Q Where did you see these two boys? A Isee Jack
Williameon down in the Bheriff's office one time: I see Cherlie
Davis up in the ¢ell,

Q@ Ur, Helton, as 2 matter of fact all during that week,
up there in the same place that you were on that Sunday morning
when the confegsions wers made, some of the officers during prac-
tiecelly the entire week were questioning some one in this case up
there in that room? A I don't think during the week, except
Jack Williamson and‘probably Izell Chambers.

Q@ You don't know of your own knowledge now any examine~
tion or questloning that was done of any of these boys during the
whole week except Jack Williamson and Izell Chambers?

A In my presence, yes, sir.

Q@ You do know they were exsmined during that week in
your presence? A Those two, yes, éir

Q& But as to g1l these people they had in the jail,
weren't they questioning them during the whole of the week, some
of them at different times all during the wezk; every time you
were down there wasn't somebody questioning fax some of them? .

A Every time I wag down there they were questioniﬁg some
of them.
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§ BSome of thesé people; they hsa twenty or thirty of them
in jeil? A lust have had about 32,

Q@ Ane during every ons of these times you were down there
they Wgre guestioning some or these thirfy two? A Yes, sir

Q@ You were down there on at least four or Five ogcasions
during the week? A T wouldn®t say just how many; four or‘fiveo

Q@ Dig yéu see Captsin Williams down there every time yvou
went down? A He was there probabdy twice when I went down there.

Q@ You say you went dowvn there in tha day time? 4. Yes, sir.

€ And was it night the times yvou saw him theret

A T think it wase.

Q How long would you stey down there when you would go dowﬁ
theres on the Tour or five different ocecasions? |

‘A How long would I stay there: probably thres or four hours.

Q Ang during most of the time you were there they were still
investigating thisg homicide ana eXamining some of these thirty twe
people they had under apprehension all during the four or five times
you went down there at different times during the week?

% Yeg, sir.

(Witness excused)

Thereupon Court adjourned to 9 o'clock A.M,

Wednesday, October 14, 1835,

&
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HORNING S ESSION |
Wednesday, 9 o'clock
QOctober 14, 1936.

ROBERT L. CLARK, being first duly sworn by the Clerk,

testified on behalf of the Btate as follows:

DIRECT EXAMINATION
BY ¥R. MAIRE: |
& . Clark, did you hold sany official position in
Broward County on the 13th day of Maj, 19332 A4 Yes, sir.
Q What official position was that? A Depuly sheriff.
. ire you relabed to Sheriff wWalter X. Clark of
Broward Gounty? 4 Yes, sir. |
5 Whet relation are you to him? & ‘Brother.

& You know these petitioners, any one of them, when

yvou see them? A Yes, sir.

Which ones do you know? 4 I know all of them.

Did you have anything to do with the arrest of any

&

of them? & Yes, sir.

¢ Which ones? A I arrested ail of them.,

3 Were any of them plaeced in the Pompeno jall after they
were arrested that you know of? &4 No,-sir.

¢ MNone of the four? & No, sir. Yes, I beg your
pardon, Charlie Davise. |

% HWhat ébout the others? 4 The other three were not.

Q¢ There were they taken when they were srrested, if
anywhere? 4 To Broward CGounty Jjail at Fort Lauderdsale.

) ﬁhat other officers.were with jou wnen you arrested
them? 4 Dick Goodrich, Chief of Policee a2t Pompsno, Nr.lMaddox,
‘and Mr. Helton, Mr.Bert Heltonm, I don't know his initials.

& And were you present with tﬁe petitioners that were
arrested, at a time after they were arrested, with other officers?

A Yes, sir.
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& Did you ever see Chief Mﬁddox-beat fzell Chambers
after he was arrested at Pompané? A No, sir.

A} Did anybody beait any of these petiftioners at the time
they were arrested? A HNo, sir,

Q@ Did you, or anybody in your presence, at thaf time
beat, threaten, strike, kick of illtreat any ome of them?®? A No,sir.

¢ When did you first see Charlie Davis? 4 Saturday night
or early Sunday morning of the night the crime was committed.

G Did you go to the Pompano jail by yourself that night?
A Yes, sgir. & Was Captain J.T. Williams ever there at any tise
you were there? A Yes, sir

3 Did Ceptein Williams hit or beat or strike or threaten
any of them in the Pompano jail while you were present? A KNo,sir.

& Did anybody else 1in your presence? A No, sirs.

¢ What was done with these petitioners when they were
brought to the Browerd County jail, if you konow? A I brought
these three, ﬁilligmson, Woodwigrd and Chambers and placed them up~
étairs in the jail and left them there.

% What part of the jail® A I believe they were separated,
some on the third floor and some on the fourth floor; I am not
positive.

- & Were any of them taken in the Sheriff's office at that
time? A DNo, sir.

2 Do you know whether or not at that time any ome of them
was taken in the SHeriff's offiee and knocked up against the wall?

8 They weren't stopped at the Sheriff's office, they were

taken right throusgh ihe jéil.

-

§ What floor is the Sheriff's office? 4 In the basement.

@ TWhat floor is the jailer's guarters on? 4 Bhird and
fourth floar.

& Did any one in your presence,wat the time any of these
petitioners were arrested, force them to try to run? 4 No, sir,

& Did you, or did anybody in your presence, at the time
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tell them that they had to run beecause if they didn't they would
be lynched? A4 Yo, sir. ‘

& Or that they were in danger of any kind of mob violence?
A No, sir. % Did you ever hit Jack Williamson with a pistol?
A No, sir. § Did you see them during the week after they'were
arrested there in the jail? A I may heve seen them. I was in
and out of the jail at times, I may hsve seen them there.

& Did you have enything to do with any questioning of
any of the petitioners? A No, sir. '

% At any time, from the time they were arrested, right
up until the present time, have you personally ever hit, struck,
beat, kicked, hit with a rubber hose or club, or with your fist
any of these four petitioners? A No, sir.

4 Has any one ever done that in your presenee?® A No,sir,

¢ Have you, or emybody in your présenee, at any time
ever threatened any one of them? A4 WNo, sire.

¢ Have you, or anybody in your presence, at any time
ever.made any inducements or promises to them to induce them to
make a conressioﬁ? A Ne, sir. | |

Q Have you, or any one in your presence, ever tied a
rope around the meck of any of them and pulled them up while others
were beating them in order to foree a confession out of them?

A No, sir. & Did you or Captein Williams, or anybody else,
nistreat them in‘ény way? A No, sir.

@ Were you present on Saturday night or Sunday morning
fxzx May 21, 1933, when the alleged confessions were taken from
them? A No, sir. .

% YWere you present at the jail any time that night?

& No, sir. |

Q& Where were you, Mr, Clark? &4 I don't remember the exact
place. 1 was proﬁably gQungatrolling'in the line of duty.

& Do you know when the confeésions were supposed 1o

have been taken? A I heard they were taken early Sunday morning.

& How soon was it after thet before you saw any of them?
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A T don*t know whether I saw them Sunday. I know I saw
them Monday.

%  You swesr you saw them the Tollowing Monday? 4 Yes,sir,

Qg At the_time you saw them Monday did you see any sigus |
of bruises or fresh scars on the person of any of fhem? A No, sir,.

@ Or any blood upom them or upon thelir clothing and their
body? A Ko, sir,

Q Did you see anything at that time that would indicete
they had been beaten, maltreated or injured the Saturday night
preceding? A No, sir.

| % Did they ever make a statement to you at any time to
that effeet? A No, sir.
CROSS EXAMINATION
BY MR. CATTS: |

Q Mr. Clark, about what time of night was it thaﬁ you
arrested thesé three boys? I believe you said you were there
when they were arrested, but you arrested only these three?

A The early part of the night Sunday night.

§ Where 4id you find the boys at the time when you arrested
them? - A In a little house in Blount's gquarters at Pompano.

Q Who all was with you &t that time? A ir. Heltonm -

@ Thatt's constable Helton? A No, sir, brother of the
constable. Ir, Goodrich.

Q He is a deputy sheriff? A He wes at that time, and
Mr. Baddox. § He is Chief at Pompano? A4 He was at that time.

4 When you firsf went fo this place that night, how did
you get in the house? 4 I went to the back door of the house'
with one of the other offieers,‘ané two of them went to the front
door, andéd they came and opened the back door when 1 came in.

@ The other officers actually went into the house before
you did? A The ones that went to the froat, yes, sir.

% Who made the arrest at that tiﬁe, if you know? Was
the arrest made after you came in or before you came ia? |

A They were talking I think before 1 gsme in.
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@ %Who put the hsndcuffs on these boys that night?

A I don't remember.

3 You put any handecuffs on amy of them? 4 I couldn't
swear to it; I possibly did.

% Did you have any handeuffs with you? 4 I $hink I did,
I am not positive about that.

& That was Sunday night? A Yes, siz,

% What did you teil these boys when you arrested them, or
what did any officers tell them in your presence at the time of the
arrest? A They told them they were under arrest. |

& Anything else? A I don't recollect the exaect words.

3 TWell the substance of what you told them at that time;
tell them what you arrested them fof? A I don't think so.

§ Have any trouble getting them up? A No.

3 Were they in bed when ybu went there? A I think one

or two of them were in bed when I went in the house; I am not
positive. 2 Vho woke them up, these two? |
A They weren't asleep, I don't think.

Al Did.you see Mr. Goodrich hit one of them on the foot
with a black jack? A No, sir. |

Q Would you say that didn't happen after you went in the
building? A I don't think it did.

2 That happened &ou think before you went in the build-
ing? Mr. Goodrich said he did tap one'of them on the foot with
a black jack; you think fhat happened before you went in the
building? A4 It may have.

o If it did af all, it must have happened before you
went in there? A Must have.

Q¢ You didn't hear what the officers said to them before
you went in? A Ho; just a matter of a few geconds.

& How far away did you park your car from this house?

A T don't know; may be 75 or 100 feet, I believe; I

am not positive.
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3  You have any-other ?risoneré with you at that time?

A Yes, sir. Q@ Who? A Frank Hanuel,

) 'Where was he? A We brought him up near the house,
left him right within a few feet of the house.

g Did you handcuff him to the machine, to an old
automobile out there? 4& T think some one did.

2 You didn't leave him sitting in the back of your ecar
with Mr. Goodrieh to wateh him while you went in and made the
arrest? A HNo, sir. _

3 If he says that's what happened, he is mistaken?

4 Yes, sir. | '

g On the way back to your car after you made the arrest
did you pick Frank Manuel up sgain; you go by there with these
prisoners where he was? & Yes, sir, Frank was teken in with
these other prisoners.

g Did any of the boys come out of that house that night
without their shoes? A I don't think they did.

¢ You know Walter Woodward, don't you? A Yes, sir.

& You arrested him there that night? | A Yes, sir.

9 As a matter of fact he didn't have on any shoes at all
and didn't have any around the jail for some little bit after he
was arrested, did he? A I think one of the boys when they got
near to the car mentioned he had lost his shoe after he left the
house and wanted %o go back, I believe thait's what he said, bu

we wouldn' take him baek to hunt his shoe.

4 Did he have on ome shoe then? A I think that's correct.
Q You take thém to the jail and you search thém?

A Yes, sir. _

5 Isn't it customary with you to search these prisoners?

A Yes. & Now ecan you tell whether he “had shoes or not?

A I remember one of them mentioning at the time we got
between the house and car, saying he had lost his shoe.

& Did you look at him that night in jail to see whether

he had on his shoes? & I couldn't remember. We arrested some
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without shoes sometimes. I don't remember whether all these
boys had on two shoes or not;

¢ Here you in a hurry about getting these boys out
of the house that night? A Not particﬁlar. We were quite
busy about that time; we made several arrests.

3 When you arrived there you might have been on account
of some other arrests, or the fact you wefe busy; is thét the
' idea? A Yes, sir.

% Wasun't afraid of any mob violence? &4 FNo, sir, 1
dgon't think so.' I can't say we were afraid of any mob violence.,

G Can yoﬁ say you WwWere, or can'you say you were not?

A I was not,

g Did you take them on down to Dade County on lionday

" or Tuesdesy? A .We took some down there one day.

] Were you afraid of any mob violence then?

A That was the orders from the Sheriff.

2 Wasn't with any idea of this they were teken down?
4 I don't think so.

4 You know Captain J.T. Williams, don't you? A Yes,sir,
¢ You see him Saturday night - were you around Pompano

Saturday when Davis was arrested? A 7TYes, sir.

5 You made the arrest yourself? A Yes,; sir.

% Who else helped make it? A Chief laddox.

§ Any one élse? A I think not.

g What did you do with Davié after you arrested him?
A Took him to Pompano eity jail.

% You see Captain‘ﬁalliams up there that night?

A I saw him several times.

Saturday night®? & Yes, sir.

o

g  TWhere 4id you see him? A I sew him most of the
time out in the fields or in the woods with the blood hounds
he had‘there. | |

Q4 TYou ever see him around Pompano jail that night?

A I may have, but if I did it was just a short time;
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he was working with the dogs most of the time.

3 You know you saw hiﬁ on more than ohe occasion on
that Saturday night? A Yes, sir, on Saturday night ané Sunday
morning.

9 At the last trial of this case, lr. Clark, which
was held in the County court house at Fort Lauderdale én February,
1925, was this guestion asked you: "When did you first see
Cherlie Davis"? And your answer: =j'I_ saw him Saturday night,
the 13th". Was that question asked you down there that time?

& It may have been, yes, sir.

% The next guestion is: "Where? |Ai) Pompano jail."
Was that question asked you ard that answerrgiven by you®?

A T don't think it was. |

% The next question: "Who else was there? (&) Well
Chier laddox and I think several other people.®  You remember
that question being asked you? A I% could héve been.

2

Well do you remember? A No, sir, I don't remember

&

the exact answer I geve t0 questions a year agd a half ago.

& You don't remember any of your answers at that time?

A I don't remember the exact words.

% Was this guestion asked you: "Wgs Captein J.T.Willlams
there when you saw him? .{A) No, sir, don't think hs was. (g)
Do you know whether or not Capté&n Williais saw him there that
night or not? (A) I don't know whether he &id or not."™ VWere
theoss questions aéked you, do you remember? & I expect they
were, yes, sir.

iy Are all of those quest%ons and answers now true or
false?Y A 1 expect they are true.

% You don't mean to tell thais jury now the first time
you saw Charlie Davis was at Pompano jail, do you? A Fo, sir, I
arrested CGhsariie Davis that night.

& Was this question asked you: "How often did you see
the four petitioners or any of them after they were placed in the

Broward County jail? (A} I don't remember secing any of them.”
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A Yes, sir, I snswered that question that way.

% I believe I understood you to tell the jury a
while ago you thought yourhad seen tihem some time from the
time they were put in jail mm&&k until the following Sunday
morning? A We hsd Tifty or sixty priscners in jail and T
was through there several times. I don't remember the par-
ticular niggers 1 4id see. |

g You dbnﬁt remember any parfticular oecasion Wheﬁ
you see any one of these boys from the date they were arrested
until Sunday morning? A I probably saw --

& I dign't ask you what you probably did. Do you
remember whether you did or did not see any of these boys
during that time? A I couldn't swear I saw any of them,

§ Youdon't know anything of what happened to these
hoys dﬁring that period of time, do you, of your own knowledge?

A Ko, sir.

€& TWhere they were kept, whether they were all kept
together, or whether separate, or how often they were taken
out of their cells, you are not familier with it? A No, sir.

% Vho is Captain Williams? A He is a man I met
about that time, or a little while before that.

Where did you meet him? A In Fort Lauderdale.

o

g Was he an officer of Broward County?

A No, sir, T don't think he weas.

4 Was he an officer of the law of any kind?
A I don't know about that, sir.

@ Well now do you know what his business was at that
time? A He appeared to be a State convice guard.
Q You know where he was stationed at that time,
Just prior to the time he came down on this case?

A I think west of Boynton. 7
In Palm Beach County? .A i Bélieve so.

ind you did see him on several occasions on Saturday

P SR

night? Yes, sir.
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¢ That was the Saturday night when CGharlie Davis
was arrested? A Yes, sire |

g DBow large a man was Captain Williams? A He was
a short heavy-set fellow, probably five feet & or 7 tall, may be.

¢ How much did he weigh? A 200 pounds, may be 215,
or 220, § As large as you, was he just about your size?

A About my welight; he wasn't as large & man.

@ Not as tali as you are? A HNo.
G But weighed about the same? A I think so.

@ During the time he was down ‘there did he earry a
pistol When you saw him around Pompano that night, or side arms
of any kind? A I saw him armed several times, but I am not
positive avout that night. |

& You don't know what particulsr times you saw him
armed or unarmed? A I know I see him armed some obther times
when he was down there with his coanvieits several times.

¢, How during this investigstion on Saturday night until
the next Sunday morning, during the time you saw him there,
was he armed or unarmed? A I couldn't say I ever saw him
armed at that time.

& Well you saw him, didat*t you? A4 Yes, sir.

_ Q4 Was he armed or was he not? A I wouldn'®™t Dbe
positive about that.

% HNever saw him with a pistol? A I wouldn't say I
hadn't seen him @ith a pistol.

Q@ You see him with a black jack? A Wo, sir, I never
saw him with a black jack.

g I believe you testified when these prisoners were
taken to the jail, these three boys, the whole four were nob
taken down at the same time? A No, sir.

& Shortly after the three were arrested you toock
them to Broward County jail; who Wént down in the ear with
you? A TWilliamson and Woodward.

) And when you took them to the Broward County jail,

I believe you said they were sepsrated. Did you yourself conduct

o)
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them to the cells, or did you turn them over to the jailer?
A 1 don't remember about that.

~

& You téstified a few minutes ago that they were
separated wheﬁ you took them ¢over to the jail there in Browsrd
County, didn't you? A A4As a rule, if several prisonsrs are
charged With.the same offense they are separated, as these boys
were, but I wouldn't be positive about i%. |

% You don't have a direct recollection now in youf
mind of any of these particular matters that you are testifying

to, do you? A I remember the arrest very distinectly.

g Well now sqme things about the arrest you don't
remember very well; you don't remember what was éaid to them
after you went into the house, and the other details i asked
you about, you don't remember about thabt. It isn't as fresh
in your memory right now just what you did. You don't remember
whether you'took,them to the cells or whether the jailer took
them there; you don't remember now whether they were put in
separste cells? A I went upstairs with them, but the jaile:
may have been there.

5 Did you separate these boys, or did you not separate
them when yéu put them in the cells, either you or the jailer?

A I wouldn't say positively.

4 Did you at any time see Captain Williams et Pompano
Jeil on Satﬁrday night? A I saw him in Fompano several Times.

g But at the Pompano jail, do you nﬁw remember whsther
you saw him at the jail? 4 T couldn't say.

4 You are sure now you did arrest Charlie Davis?

A Yes, sir. o
Ané 1if the record shows, the transcript of testimony
by the court reporter at the last hearing, you said the first
time you saw Charlie Davis was in Pompano in jail, that's a
mistake? 4 He was arrested =--

| "] I am asking you about the record, if that record

shows your statement at the last hearing in tThis case in February,

1935, that the court reporter's record shows that you said at
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that hearing the first time you saw Charlie Davis was at Pompsano
Jail, then that record is wrongg aid you sa& that or did you
not say thet? A I expect I did, because he was arrested
almost at the Pompano Jail, he was arrested just a very short
distance, within a bloek of the Pompeno jail.

% Did you arrest him? A Yes, sir.

Q Thenkthe first time you saw him wasn't at the
Pompano jail, was it?

A The first time I saw him was in his house.

¥ That's what you tell this Jury, that the first
time you saw Charlie Davis was in his house, about a block
away from the jail? A4 Yes.

(Witness excused)

LOUIS ¥. MAIRE, being first duly sworn by the Clerk,
testified on behalf of the State as follows:
DIRECT EXARIANATION
BY M=, SALISBURY:

Q@ Please state your name. A Louis T, Maife.

% What was your official positionlﬁif any, in lay,
19387 A State's attorney for the Twenty Seéggémfﬁdiéiél
CircMit of Florida, in and for Broward County.: |

Q Mr. Maire, do you remember_the occasion when a ir,
Darcey was robbed down in Pompeno, Florida? A  Yes.

% You remember the ocecasion when an investigatioanas
being undertaken by the Sheriff's offiee and yourself in connec-
tion with that? A Yes, sir, I dot

% Have you ever seen these four petitioners sitting
over there before, Charlie Davis, Chambers, Woodward and
Williamson? A Quite often; quite frequently, yes, sir,.

& Mr. Maire, do you recall the time that you were
called in to take confessions from these four petitioners?

4 Yes, sir, I do,. |

% Do you recall what day that was?® A The first one
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I saw Walter Woodward; that was early on Sunday morning, 1
believe, the l4th day of May.

& Where? A In my office in the Broward County court
house. & What was his appearance when you saw him that morn-
ing? A Just as good as it is right now.

MR. CATTS:

Didn't you make = mistake when you said the 14th of iMay?
WITNESS: |

It was early Sunday morning of the 2lst, that's righs,

¥r. Catts. Thank you.

3

#hat was his appearance? A Normal,

You see any fresh bruises or cuts or abrasions,

&

anything of that deseription on any part of his body that was
exposed? A Hot a one, no, sir.

& Did you see the other three petifioners?

,L:)!

4 Not at thet time.

4 Later, did you? A& Yes, at 6.30 o'clock that
Sunday morning.

4 You saw Walter Woodward earlier? 4 TYes.

¢ In your office® A4 TYes. And by the way, we took
him not on the floor of the jailerts quarters, it was on %tihe
floﬁr below.

& Did you kzave any talk with Welter WOOdward?
A Oh, yes.
0 Was any one present when you talked to him?
A Part of the time.

Did you at any time -teke him in your private office

&0

alohe and talk Yo him? A I 4idn't ftaeke him in my private
office alone, but I asked the other officers to step out while
I talked Wlth hlm alone..

You dla talk_to;him_al'ne .
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protect people, the same as it was to prosecute them, i asked
him if he had been misitreated, ﬁeat, bruised, threatened or
coerced in any way. He said that he had not. I said ™now,

you needn't be afraid to tell me the truth, because if"anything
like that has happened, if you will tell me I will go to Circuis
Judge Tedder and have you removed to some other jail for your
dwn safety and protection. .He told me right then and there that
nothing like that had happened. Then the officers came in and
we questioned him.

4 WMr. Msire, do you make a practice of warning every
one, or caubioning every one in that same manner before they
attempt to make a confeésion? A I always do, Mr,Salisbury.

3 Now 4id you see all four petitioners later; I
pelieve you said you did? A 1 did.

About 6.%30 in the morning? & Yes.

&

What was their appesrance at that time?

&

A Their appearance was normal,

g Did you see any fresk wounds, cuts or abrasibns of any
deseription or character on any part of their budy?

A Not a one, sir.

& Bid you have a conversation with them in which you
warned them of their constitutionsal rights? 4 I did, every
one of them, in the presence of each other, and every one of
them singly.

5 It has been stipulated and agreed beiween counsel
that the first two pages and the first three lines of page 3,
as well as the last half of page %9, shall be introduced in
evidence:. I will ask you %o read to us the guestions and
answers thaﬁ were given at that time by each of these Jefendants.

A Testimony of Jaek Williamscon, Izell Ghambers, Walter
Woodard and Gherlie Davig taken in the presence of B. B.Jchnson,
W.F. Ford, W.¢. Goodrich, Welter R. Clark, R.C.Helton, A.D.
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Marshgll, H.H. MecNesl, J.T. Willisms, Louis F. Maire and J.W.

Coleman, Gourt Reporter, on Sundsy, May 21, 1933, at 6.30 ofelock
A.Ma By Mr. Maire: @ Your name is Jack what? A Williamson.
Q@ Jsek Williamson? A Yes, sir. @ Jack, do you want to make a
stateﬁent sbout a ease involving the robbery of Mr, Parcey at
Pompane on Saturday, May 13th, 19557 A Yes, sir. @ Has anybody
mistreated you in any way to induce you to talk, anybody beat you
or hit you or anything like that? A No, sir. § Has anybody
promised you any reward or anything at all to get you %o talk?
A No, sir. Q You want to make a statement Just te tell the
truth about it in the presence of all these men? A Yes, sir,
Q@ And your name is Izell Ghambers? A Yesg, sir. § Do you
want to tell sbout the ease inveolving the holdup of Mr. Darcey

- at Pompano on Saturday May 13th, 19337 A Yes, sir . Q  What
you are going to say you are going to say it beeause you want
to say it and not because anybody has beat you or abused or
hurt you or anythingt A No, sir. They haven't. @ In order
to get you to make a statement has anybody promised youanything,
any reward or favor? A No, sir. @ Nobody has mistreated you,
beaten you or abused you 1n order to induce you to meke a state-
ment? A No, sir. Q@ And whatever statement ydu make you are
making it of your own free will and ageord, voluntsrily and of -
your own free will? A Yes, sir Q Your name is Walter Wocdward?
A TYes, sir, Q Do you want to tell about this oecasion too when
ir. Dareey was robbed on Saturday night May'ls at Pompanc?
A TYes, sir. @ Has anybody promlised you any réward'gr anything
to get you to talk? A No, sir. :QV You just want to talk because
you want to tell the truth about it? A Yes, sir. @ Charlie
Davis, do you want to make a statemsnt and tell what you know
about the holdup of Ur., Parcey at Pompenc on May 13, 1933%
A Yes, sir. Q Hzs anybady beat you or foreed yow in any wmy
to meke the statement you are sbout to make? A No, sir, They ‘have
not. Q@ In order to induce you to make a statement has anybody

-promlsed you any reward or anything to get you to do 1t? 4 No,sir,
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@ You want to maoke a statemeny freely and voluntary, of your own
will? A& Yes, elr. Q And tell the truth about 1t? A Yes,sir.
Questions by Mr, Maire: Now boys, in the predence of sll these
people that are here now, I am ftalking to all of you now; the
statements that you have made here in the presenee of theae men,'
you are making these statements of your own frée will and aceord,
is that true? A Yes, sir. @ You want it left jJust that way?
A Yes, sir. @ You have told the truth about 1t? A Yes, sir.
@ And hobody hae beaten you? A No, sir. QNobody has threatemed

| you? A No, sir. Q Nobody has promiéed you anything? A No, sir.
9 Nobody has done anything except guestion you about 1t 13 that it?
A Yes, sir, that is 1%,

@ HNow will you read the latter part of page 287

A This was after the boys had all been questioned,

@ Who was asking the questions? 4 I am, “QI.want to
&gk Izell Chambers another question. Izell Chambers was asked and
answered as follows: @ Izell d1d you hear Jack Williams in the
presence of sll of you four boys admit that he alsc hit Mr.Darcey?
A" He spoke 1%, yes, sir. We heard that. Walter Woodward was asked
and enswered ag8 follows: @ Walter Woodward, d4i1d you hear Jask
Williams make the statement in the presense of all you boys that
he hit Mr. Darcey? A Yes, sir, _

Q@ Now, Nr, Malre, refer to the first page, which is
also stipulated in the record, and state what witnesses were
present at the time those questions were asked and they gave those
answerg? A B.B. Johnson: he is the gentleman that testified
yesterday, I believe.

Q@ Is he a law enforcamemé officer? A No, sir. Private
¢ltlzen. W.F, Ford, W.¢. Goodrieh, deputy sheriff, Walter R.{lark,
R.GC. Eelton5 who was constable at Pompano, A.D. Marshsll, the Jailer,
Haﬂe.MeNeal; I don't believe he was an officer, I had never met
Mr. MeNeal before., J.T. Williams, Mr. €oleman, the Goﬁrt Reporter,
and myself. That's every one that was these besides the petitioners;
Chief Maddox was not there, nelther was Robert L. Clark,
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Q@ Now at that time I believe you said you couldn’t
8ee any marks or gigns of violence on any of these four peti-
tioners? A Not a one.,

'Q Were you likewise present when they were arraigned in
court? A ©Oh, yes.

Q@ VWhat was thelr appearsnse then? A Bormal,

Q@ You see any marks of vielence on these four peti-
tianers? A No, sir. I hed s better opportunity to observe
them at the time the eonfessions were taken, for the simple
reason that Charlie Davis didn't have on a top shirt, you could
see his whole shoulders; he had on this eutaway B,.V.D. under-
shirt, and you eould gsee his sghoulders snd arms and hands and
his head. The others, some of them, had on shirts, I can't
88y at this time which one of these boys, but their heads were_.
visible. In the court room, of course, they had on top shirts,

Q@ Did you see any marks, scratches, bruises or abrasions
of any character or deseription that was eomparstively fresh
on their heads, or on the body of Charlie Davis when that cone
Tession was given? A No fresh scars, no fresh marks or blood
of any kind,

| Q@ Did you see any when he wag arraigned in eourt?
A No, sir,
Q@ How gbout Jack Williamson, see any on him? A No, eir.
‘@ At any cne of these times? A No, gir.
@ Ané how about Walter Woodward? A None on him, |
Q How about Izell Chambers? A None on him. There were
some old scers on them that they have rlght now.
| Q And you say You had an opbortunity at the time you took
these confegsions to examine them at that time? A I not only _
had the opportunity, but I did, Mr, Salisbury, I want to say one
other thing while I am up here.
MR. GATTS: We object. |
¥R, MAIRE: May I ask my own gelf o question and answer it?
THE GOURT: I think you better_ansyer questions. You may be re=-

called, if neee@sary.ﬁ
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CROSS EXAMINATION
BY MR. GATTS:
Q ifr. Clark, were you over at the Jail all night of
Saturday night? & This 1s not Mr. ¢lark, but I wasnlt there.
@ Mr. Maire? & No, ®ir,
Q You were not over to the Jall on thet particular
Satmrday_night? A No, sir. _
Q The negroe e¢eok that served the sandwiches is mistaken? -
A Yes, if he says that I was there all night, he is
mistaken.
Q You heard him say that? A I think he saiﬂ.that. e
Q@ Were you over there at 11 o%clock that night?
A Ho, sir.
Q Nr. Helton is mistaken when he said in hls opinien
you were there at eleven o'clock? A Yes, sir
& What time did you come to the Jjall the first time
that night? A& It was between 2 and 3 o'clock In the mqfninge
Q How long did you stay thent A Not over an hour and
half. |
@ You think you were there between 2 and 3 and stayed
there an hour and a half? A Possibly between an hour and hour
and g half. I will say I wasn'® there over an hour and a half.
Q@ When did you next eome to the jail? A About 6:30
in the morning.
.Q The first time when you were in the office and
Walter Woodwﬁrd wag in your offiee aione at 2.30, and you asked
the officers to leave the room; which officers did you ask to
leave the room? A Mr. Marshall and Mr. Heltdn.
And who else? A lNr, Walter Clark may have been there.
And dld you see CGaptain Williems at that time?
Yes, Captain Williams was there.

O Pk O O

Was he down in your offlce? A Yes, sir.

Q@ He was there agaln the next morning at 6,30 when you

came baek? A He was there.

- 26¢




249~

Q@ You ask him to leave the room? A The first time w=-

9 I am talking about the 2.30 oscasion? 4 Yes, sir,

Q@ You ask 211 the other eofficers to leave the TOOm;
you shut the door? A I ean't say I shut the doorp.

Q Were the officers within hearing of what you were
saylng to these men? A Ne, sir, they couldn't hear it.

€@ They couldn't hear what you sald? A ©No, sir. o

€@ How many times that night 414 you eall up the County
Jall in connection with this investigation? A Not a single time,

Q How many times were you called %® by the county Jatil
that nighty 4 Onee over the phone, that was the first time
I went, and the next time Mr, Goodrich came to my house and T
went at 6.30 in the morning,

Q@ FHad you up t this time taken any part in this investie
gation before you were called at 2.30 that morningt A No, sir.

Q@ That®s the firet you had, as State attofney, taken any
aetion in this 1nvéstigation when you were called at 2,30 in the .
morning? A I believe I had Talked to this Mack Little prior to
that time., o

Q@ Where did you talk to Hagk Littlet A In my officge.

@ In the County cours house? A Yes, sir,
Day time or night? A Day time.

You recsll any other party you talked to?
No, that's gl1,

> o o

Q@ I believe you sald you were Statels attorney for the
Twenty Second Judielial @ircuit at that time? A Yes, sir,

Q And when you dlsmlssed these officers from your office
about 2,30 in the morning, ang had & conversstion with Walter
Woodward, you gald you felt it was your duty %o tell him it was
alao your duty %o defend as well as to Prosecute; you sure you
t01d him that? 4 Absolutely, |

Q@ And you felt that in your mind and in your soul it was

your duty to defend as well as Prosecute? A Yes, 8ir, and I feel
that way now, |
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Q And you to0ld him at that time if he had been mis-
treated you would have him removed to some other Jall by bringe
- ing 1t to the attentlon of the Qircuit Judge? A Yes, sir.

Q@ At that time were you femiliar with the pro#isians of
cur constitution that prohibits a defendant charged with a
capital offense from giving testimony against himself? Were
you familisr with that particular law on it?

A ®Pronibiting him from doing 1t?

Q@ Or prohibiting the officers from compelling or
requirlng hlm to give testimony agsinst himself? A That's right.

Q@ Were you at that time familiar with that provisien of -
the law? A Yes, sir.

Q  D1d you at that time tell him hic rights in that

respect? A I told him that he didn*t have to make a statement
&t all with reference to i%.

Q@ Dld you tell him that the eonstitution of this countiry
gave him that right? A I didn't tell him the censtitati@n did,
I teld him what the constitation ssld.

@ What did you tell himy A * told him he didn't have
to make any statement at all, that he‘didn't have to say one
single solitary thing if he didn't want t0; he couldntt be
made to moke a statement or testify in any manner.

A Pid you tell these four boys this the next morning?

A No, sir, I reas the guestions to theme

Q Now were you still feeling the same duty to defend the
next mornings 4 Yes, sir,

@ Did you tell the boys at that time that the comstibu-
tlon gave them that protection? A I told then Just this e

Q {Question repeated) A No, I didn't.

& 8t%t111 you felt it was your duty to defend ag State's

attorney, the same in the morning at 6.30 ang You did at 2, o'eloeck
that nighty A Yes, sir,



Q@ Are you familiar with the prineciple of law, and were
you at that time familiar with the prineiple of law that pro=
hibits the prolonged questioning of people charged with a
capital offense, without rest, by officers of the law?

A ©h, yes. | | |

Q@ Did you advise them of that at the time, of that right
that they had in that respect? A I did net; there was nothing
te indicate they hadn't had any rest.

Q@ They were awake at 6.367 A Yes, sir, so was I.
Q You hed some slesp? A Yes, three hours that night.
Q@ And they were at least awake at 2.307
A Yes, sir: so0 was I. _

@ Wag the faet that you were ecslled over there at 2.30
and again at daylight that morning any indieation that these
boys bad been kept up all night? A No, sir, i1t was not,

Q@ That didn't suggest to your mind that these boys
had Dbeen kept up all night? A 4

2

No, sir, and doesn't yet.
Doesn't yet? A No, sgir.

(Witness excused)

WALTER R. GLARK, belng first duly sworn by the @lerk,

testifled on behalf of the State as follows:
PIRECT EXAMINATION

BY MR, MAIREi _ _

O Mr. Clark, what officisl position did youshold in
Broward County on the 23rd day of May, 1833%

A BSheriff of Broward County.

Q DPo you know the petitioners Izell Chambers, Jack
Williamson, Ghariie Davis and Walter Woodward? A I do.

Q@ You know when Welter Woodward wsg placed in the
Browsrd Gounty Jail in connectlion with the matter under econe
slderation? A Yes, sir.

Q You know what night it was? A It was Sunday night,

@ How many times did you see Walter Woodward during the

following week? A T can't say how many times I gaw him,

272

I saw




=252~

_ texact
him several times during that week, I don't know the ®W#k amount

of times.

@ Would you say you sew him dally that week? A I have
‘geen Walter Woodward during that week, yes; I don't know whether
I saw him every day or not; I don't believe I did.

Q At the time you dld see him wase anybody else present?

A GSome of the time, yes. ‘ |

Q All the time? A Uot all the time, no, sir.

Q@ Do you know whether or not Walter Woodward was con-
tinually beat, kicked and bruised every night from May 13 until
Koy 21, 19337 A He was not. In fact he wasn't questioned ohly
one ﬁight, end that was Saturday night.

‘Q Were you present in the Sheriff's office in Browerd
Gounty on Saturdey and Sunday night? A Yes, sir.

Q@ Who else was present? A J.°T. Williams, H.E. leNeal,
A.D. Marshall, Mr, Helton was present part of the time, and ¥r.
Goodrich was present part of the time and Dick Goodrich wag there
part ot.the time. _

 Q Did you say Mr, Helton? A He was there part of the bime.

@ Do you know whether or not you were present with J.7.
Willlems every time J.T. Williams queetioned Walter Wiocodward or saw
him in the Jail? A Yes, sir

Q@ ©On the night or the 20th or 2lst day of Nay, 1933, was
Walter Woodward taken out by Captain J.T7. Williams and placed upon
a chair in & room where there were some elght or nine men, some
with pistols, others with black jacks and clubs, and loaded rubber
hose? A ©No, sir, _ '

| Q@ Who carried Walter Woodward from hlg cell to aﬁy other
pert of the building that night? A Mr. Marshall.

Q@ D1d some eight or nine men commenée beating him?

A Neo, sir. _

Q@ Did Captein Willisme strike him on the Jaw bringing
blood in profusion? A He did not. F
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R  Did Walter Woodward say he was not guilty, and did somee
body in the room say "we will meke you talk®? A No, sir.

Q@ DPid you or anybody at that time in your presence abuse
him, kicking him on %hﬁ shin and hitting him over the shoulders
and - arms with a rubber hose? A No, sir.

@ And tremple on his bare feet? A No, sir.

Q@ At zny time that night, or any other time during the
pericd of time he was in the Browara Gbunty Jall?

A Ne, we did not.

Q@ DPid you or anybedy in your presence that night tie a
grass rope around the neek of Walter Woodward, and tell him you
would kill him if he dldn®t come e¢lean and cénfess?, A No, sir,

Q@ Did you or any one in your presence tell Walter Woodwara
that he would be taken to the West Dixie Highwsy, ang you or they
would have a neektie party and riddle his body with builets?

A No, sir, net in mny presence,

Q Was Walter Woodward, at 10.30 taken back to his ¥ell and
locked up until about six ofclock Sunday morning, May 21, and
then taken out of his ¢ell and taken to your o€flee, where a
noose was agaln placed about his neck, and he wag again kicked
in the stomach ang beaten even more violently than before, blows
cutting deep gashes in his body and causing blood to run profusely
over his clothing? A& No, slr, he was not taken to my offiee on
Saturdey night at all.

@ DPid you at that tlme, or anybody in your presence, or
any other time, tell him that he must make a complete confession,
that you were not fooling with him; and if he didn't come clean
that they would take him out on the Dixie Highway and riddle
his body with bullets? A No, sir, we did not.

Q And as a result of that did he consent to confess?

A Not as a result of that,.

Q@ Were you pregent when he was brought to the office of

nyself as State'g attorney to make a statement about what happened?
A Yes, sir |
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Q Were you present 21l night in the Broward County Jzil?

A Yes, sir.Q On that partiéular night? A Yes,sir, I was.

Q@ Did you at any time that entire night, strike, kick or
beat Walter Woodward in any-menner or form? A HNo, sir.

Q@ Or 8id any of those in your presence? A No, sir.

Q@ Did you, or any one in your presence at any time, from
the time he was arrésted and in the custody of the officers, ever
hit, beat, kick or 1lli-treat Welter Woodward?

& No, sir, we 8id not.

Q Have you or anybody that you know of, in your presence

put & rope around hig neck, threatefied him, beat him, kick or
1li=treated him in any way? A& DNo, sir

Q@ Were ybu présent that night when Chariie Davis was
taken from his cell? A Yes, sir,

& Who tock him from hisg celly A Ir. Harshsll,

Q@ Was he taken $to the sherifflsg 6ffice? A No, sir, he
was takenrinto Mr. Marshalltls quarters where we were at.

Q@ Was he sested in 2 chalr gnd then knocked ocut of the
chalr zgainst a brick well in the room, knocked unconsclous by
one of the men there? A No, sir, he was not,

Q Did the back of his head strike the wall cutting & Geep
gash, leaving him in az semi-conscious condition? A' No, sir,
b Q@ Did you, or anybody in your presence, continue to beat
him. zbout the head, arms and shoulders with a rubber hose, and
did &ny one in your presence pull out a gun and point it at'him,
have his finger on the trigger, and szy he would shoot and kill
him if he didn't confess to the murder of Mr, Darcey? A No, sirn

| Q@ Did Charlie Davis then say he would admit anything?
A No, sir. A Is it true that for 2 week prior to the date of
the confessions, which was Sunday morning, the 21lst of May,l1833,
thet Charlie Davis had been walked and questioned Without sleep
and beat every night in an effort to make him confess?

A No, sir.
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Q& Did that happen every night after he was placed in
your custody as sheriff, when you were present? A I wouldn't
sy he wasn't taken out of the cell to be questioned unless T
was present.,

Q@ You know Jack Willismson?® A Yes, sir,

Q@ Is it true thet during the entire week prior to
lay 20, 1833, Jaek Williamson wag walked bsck and forth from his
c¢ell to the sheriffig offiee and other parts of the Jall, every
nlght, sometimes all night, and told by Captain J.T, Willisms and
Bob Clark and Chief of Police Maddox that he would have to econ-
Tess tonight to the crime with which he was charged? .

A No, sir. As g matter of fact Chief Maddex and Bob
Clark was not thers,

Q@ What night were they not there? A Saturday night,
the night they confegsed.

Q Was Virgll Wright pregent? A No, sir, )

@ D14 Chief Maddox hit him twice ovep the head with &
pistol? A No, sir, | '

Q Ehat nlght or any other time you know of? A No, sir.

Q@ Did any one in Jour presence inflict punishment on Jack
Williemson with kam black Jacks ang loaded rubber hoge until
they practieally exhausted'themselves? A No, sir,

@ Did you or did anybody in Jour presence put g rope
around the neek of Jack Williamson? A No, sir, |

- &  And theaw . one end ovep some piping and draw him up
and down by the neek, and the TOpe cut gashes in hisg neeck?

A No, we did not,

-

2 VWas there any Piping”arrangement there in the Jaily

A No, sir, i1t is a golig steel top, there isn't anything to
throw any rope over,

8 Did you throw it over any part of the cell?

A No, sir, there wasn't any rope around hig neck.
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Q@ Dld thres men ever in your presence beat him with black
Jaeks and loaded rubber hoset? A No, sir.

.Q Did Captain J.T, Williame kick him about the body?

A No, sir,

Q@ Did Chief Maddox place a pilstol aBainst his neeck
and say "we will tell ¥ou what to say and you will say it%?

A No, sir, \

Q@ Did Jaek Williamson say he had nothing to do with the
erlme and beg them %o cease beating and abusing him? A No,
he didn't plesd to us, he had no reason to plead to us.

Q@ Was he again drawn up by a rope and unmercifuily beaten?
A No, gir. |

& Was Jack Willismson tola by you or anybody in your
Presence he would have to identify Charlie Davig? A No, sir,
| Q@ Did he deny he knew Charlie Davis, and then 4id Gsptain
J.Ts Williams knock him out of the chair and say ®*you will know
him®, and keep beating him wuntil they said they knew each other?

A No, sir,

Q@ You know Izell Chombers? A Yes, sir,

Q@ From May 15 until the morning of the 21lst day of May, -
1933, was Izell Chambers walked back and forth from one part of
the Jall to the other all night long in order to make him identify
others in connection with the murder orf Mr. Darceyt A Was that
one night out of the whole week. He wasn't qﬁestiened only that
Saturday night,

On the night orf May 20, 1933, was Izell Chambers
brought from hig eell'to'your offies, seated in g ehair in the
presence of some eight or nine men,- ¢ne of whom wag JeT.Williams?

A No, sir, he wasntt earried to my offiee on Saturday night.

Q Did Gaptain Williams at that time grab him by the throat and
hit him a number of times in the face, eausing bleod to run from hisg
e¥es and nose? A No, sir

Q Did Captain Williams throw Izell Chambers in & chair
while others stood around with pistols in their hends in g threatsn-

ing mannert A No, sir.
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§ Did Captain Willisms gay he would kill Izsll Chambers
unleés he impliiested others in this case? A No,‘sir.

© Did Csptain Williems at that time tell Izell Chambers
if he didn't say that Jack Willismson was gullty, and he, Izell
Chambers, was with him et the time, they would kill him? A No,sir,

Q Did Qaptaln Williams draw & gun and presé it sgeinst
the head of Izell Chambers and ssy if he didn't repeat his state-
ment he would %kill Izell Chambers, and throw him ouf 07 the window
and swear he jumped out of the window and killed himself? 4 Nb,sir,

@ On the morning of the 2ist day of May, 1933, when

& purported confession was taken in the living room of the
Jailertsg quariers, wes Chief Maddow present when that confession
was token? A4 No, gir.

@ Was Virgil Wright present? A No, sir,

& Was Robert L. Clark present? A No, sir.

Q@ Were the petitioners forced by Gaptain Williams, or by
JOU, Or any one in your presence to make a confession at that
time? A& No, sir
| Q Di& Gaptain J.T. Willismsg lay a stock over the lap of
Gharlie Devis, and aia Chief Maddox put into Walter Woodward's
hand 2 hammer with s string tied on the end ana tell them that
"thislis the weapons they used to kill Mr. Darcey at Pompano
with?* A No, sir.

& Did anybody direct any of these four petitioners
what to say at theot time, or any time prior to that time?

A No, gir, _

Q Were they told to stieck to their story when the State'ls
attorney arrived to take their confessionsy A No, sir,

4 Were you present in the court room when thess four
petitioners were brought into the court room? A Yes, sgir,

& Did you bring them into the court room yourself? A No,sir,

@ Did Ceptain Williams? 4 Mo, sir, Captain Williams

and myself were in the court room sittimg down in s geat,
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Q@ VWho brought them in the court room? A Some of the
deputies, I conft remember jusf which,

& Did you go to thelr cells prior tc their arraignment
and taelk to them? 4 No, sir

& Did Ceptein Williams? A No, sir.

Q@ Was Ceptain Willisms with ¥ou that merning? A4 fes, sir,

Q@ Did either one of you go there and talk %o them before
They were brought intec the court roomy A No, sir,

e Did either one qf you talk to them gfter they were
brought intoc the court roem? A No, sir,

@ Did either one of you tell them that morning they better
gtick to their etory in the court room? A WNe, sir

@ Wers you present in the court room when the petitioners
were brought into court that morning? A4 No, sir.

Q@ ©On the night of WMay 20%th was Izell Chambers beat a1l
night? & No, sir. 4 Wes he beat by Chief Maddow that night?
A N@; sir, & By any one elees A No, sir,

Q@ Did you ever sgee Captain J.T. Williams, or anyboedy,
stomp on the bare feet of Walter Woodward? A No, sir.

@ Did you see anybody hit Charlle Davis on the night of
the 20th with s rubber hose? A No, sir.

Q Or with a club or stick or hit hin with their fist or
kick him at any time? A No, sir,

Q@ T¥ere you prssent on the mdrning of the 2lgt day when
their confessions were tekent A Yes, sirp.

& You know whether or not they a1l had shirts on?

A They didn't 211 have shirts Ons

Q You remember which ones didn't have? 4 I am not positive

but I believe Charlie Davis dién't have a shirt on.

Q@ On the 2lat day of lMay did you $ell Jack Williamson
T he @1an't confess to this crime he would be lyncheds

A& No, sir, | |

€@ Did any one 1nwyour Presence tell him that?

A No, sir,

2




-259-

Q@ AT any time? A No, sir.

Q AT the time of the purporteé confessions taken on
tlay 21, 1933, were there any signs of any bruises, blood& or marks
noticeable upon any exposed parts of the bodles of any of these
petitionerst A No, sir, there was not.

Q@ Have you yourgelf, or any deputy, or any citizen or any
person you know of, at any time or any place ever abused, hit,
kicked, struck With.a rubber hose, put amope around the neck or
physically threatened or asbused or injured or mis-treated any
of these four petitioners at eny time? A No, sir, they have not.

Q After they ﬁere placed in the Broward County jail,
before or sinece? A No, sir, not in my presence,

@ Was Hr. Charles Gordon, (lerk of the Circuit Court,
was he present a2t any time of the 2lst of Mey?

A No, sir, he was not,

Q Was he present ﬁhen their confegsions were taken?

A No, sir, he was not. |

Q@ Did you or Captaln Williams, or anybody in your
presence, ever go aﬁything to pfevent these_ﬁetitionefs from
talking freely wifh-their lewyers or counsel appointed in this
case? A No, sir, we Gidn't keep them from talking freely at
any tinme, | |

& Do you have any idez how many peoPle you questioned
The night of the 20th and the 2lst day of May, 19337

A Saturday night? |

Q@ Yes, and Sunday morning. A We gquestioned six or
eight or ten other men besides these four; there was quite a
few we questioned besides these four,

Q@ Would you say you guestioned as many as six others,
besides these petitioners? A Yes, sir,

€ Did you grill or question these petitioners any more
than you 4id the others that were questioned that night?

A No, sir,
& What was the longest length of time you questioned any
indiv